
 

 

 

Referat 

ordinært styremøte 
 

 

Søndag 08.01.2023 kl. 19.00 
Møterommet Åsheimhallen/teams 

 

 
Navn 

 

  
Verv 

 
Mobilnr. 

 
E-post adresse 

Knut Erik Sandsund x Leder 994 42 780 knuterik@sandsund.com  

John Olav Johansen x Nestleder 412 76 926 sekr@kattemhandball.no 

Rakel Chavez x Sekretær  926 10 374 rakel.chavez@kattemhandball.no 

Franziska Luther x Kasserer 400 18 457 kasserer@kattemhandball.no 

Ida Nissen x Sportslig leder 932 59 419 sport@kattemhandball.no 

 

X = tilstede 

 

  

Saksliste 

 
1. Godkjenne referat fra forrige møte 
  

2. Økonomi 
• Status Økonomi 

• Dugnad 

• Budsjettforslag 2023 

 
3. Hall og kiosk 
• Statusoppdatering 

• Forslag om å innføre administrasjon av lag fra klubb/styret 
 

4. Sportslig status 
• Statusoppdatering 

 
5. Årshjul og oppgaver 
• Miniturnering – arbeidsgruppe - tidslinje 

• Årsmøte 2023 

• Kontraktsavtale med Nor-Contact 

 
6. Eventuelt 
• Integrasjon Hoopit - status 

• Søknad fra J2010 

• Søknad fra J2009 

• MittVarsel – deltakere – plan innføring 

• Dugnad – vedtak om låst periode for klubb å drive dugnad 

• Alliansen – oppløsning 

• Klage – tilsynsaktiviteter J2013 
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Sak 
nr Sak Oppfølging 

1 Godkjenne referat fra forrige møte  
 Ingen kommentarer  

   

   

2 Økonomi  
 Status økonomi:  

Penger fra alliansen overført nesten i sin helhet, så driftskonto har økt litt.  
Regnskapsfører har tømt G2010 konto. 
På konto står det pr januar 2023; 715292,26. 
10% av alliansepengene skal til allidrett. 
Hallvakt midler fra Trondheim Kommune er kommet inn. 
Fargerike kontoen skal avsluttes? 
-Bruke pengene til inkludering- spillerutstyr og div 

 

 Klubbdugnad 
Vi solgte mindre gaveposer enn forventet. Det ble avholdt egne lagdugnader 
samtidig som klubbdugnaden. 
De gaveposene som ikke leveres tilbake til klubben, blir trukket fra lagkonto 
Hvis vi ikke får dekt opp klubbdugnad, må man kanskje få inn penger fra 
lagdugnader for å kompensere. 

 

 Budsjett 2023 
Knut presenterer budsjettet 
Kostnadsnivå pr sept 2022 er høyere enn driftsinntekter, reisecup er en av 
grunnene til dette. 
Estimert sum driftsinntekter 2023 – 848000,- 
Estimert sum driftskostnader 2023 – 857390,- 

 

   

3 Hall og kiosk  
 Stadig utfordringer med at lag ikke klarer å fylle opp vaktene sine. 

Mangler det vakt, ikke satt opp kioskvakt- inntektstap på 2000,- pr kamp  
Styret/hallansvarlig 

    

 Skal vi ta tilbake baguettene og fruktbeger salg, vil gi økt omsetning. 
 

 

   

4 Sportslig status  
 Samarbeidslag J2010 

Kattem og klæbu kjører felles trening 
 

 

   

5 Årshjul og oppgaver  
 Fakturering av medlemskontingent vi hoopit 

 
knut 

 Styret skal gå igjennom datoene som er relevant 
 

 



 

 

Sak 
nr Sak Oppfølging 

 Miniturnering (2014-2016) 
Gjennomgang av arbeidsoppgaver 
Møteaktivitet med lagene 
innkalling 
 
 

Styret  

 Årsmøte 2023 
Knut følger opp med valgkomite, innstillingen skal være inne 20.januar 
Få ferdig årsregnskap. 
Møte med kontrollkomite – tirsdag 28.februar kl 19.00 (teams) 
Frist for å melde saker til årsmøte 27.februar 
Alle forberedelser må være klart til den 5.mars 
Digitalt møte. 
Dato for møte 13.mars-21.mars. 

 

 Kontrakts avtale med Nor-contact 
Avtalen utløper 30.juni 2023 
Etablering av arbeidsgruppe/jobbe med fornyelse av avtale 
-Utstyr, draktleverandør ( adidas/hummel),priser m.m 
 

 

6 Eventuelt  
 Hoopit 

Integrasjon er snart komplett 
Har pr i dag 22 ubekreftete  

 

 Søknad fra J2010 
Ønske om å kunne bruke sort overtrekksjakke i samarbeidet med Klæbu J2010. 
Søknad mottatt og godkjennes av styret om Klæbu sier ja. 

 

 Søknad fra J2009 
Ønsker å droppe felles cup i Trondheim til fordel for reise cup 
Søknaden er mottatt og J2009 står fritt til å velge selv 
 

 

 Mitt varsel 
Kjører gjennomføring i mars 
 
 

Rakel  

 Dugnad 
Vedtak om låst periode for å drive klubb dugnad 
Bytte ut : «utover dette står hvert lag fritt til å ha dugnadsarbeid som gir inntekter 
direkte til lagkassa» 
Med :  
«det vil i perioden oktober-desember ikke være anledning for lagene å kjøre egne 
salgsdugnader, denne perioden er forbeholdt klubb» 
 

 

 Alliansen - oppløsing 
Vi blir da ikke lenger et IL. 

 

 Klage – tilsynsaktiviteter 2013 
Kommet inn en klage på manglende oppmøte på kiosk/hallvakt 
Styret følger opp laget og saken. 
 

 

   

 Neste styremøte : mandag 13.02.2023 kl. 19.00 på møterommet i 
Åsheimhallen/teams 

 



 

 

 
 


